
لیگ برتر فوتبال ایران طی سال های اخیر همواره برمبنای نظم و 

انضباط برگزار شده و هر چقدر در سال های گذشته برگزاری این 

رقابت ها بدون نظم خاصی و به هر ترتیبی برگزار می شد، اما در این 

چند فصل با تدبیر مسئولان سازمان لیگ این امر یعنی برگزاری 

منظم رقابت ها و برابری تعداد بازی تیم ها به طور جدی در دستور 

کار قرار گرفته تا عدالت در همه زمینه ها و ابعاد مختلف درخصوص 

هر ۱۶ تیم لیگ برتر به مساوات رعایت شود. این درحالی است که 

با وجود همه این تدابیر و محکم کاری ها اما امسال به خاطر حضور 

پرسپولیس در فینال لیگ قهرمانان آسیا و دیدار شنبه این تیم مقابل 

اولسان هیوندای کره جنوبی یکبار دیگر این برابری در تعداد بازی ها 

در جدول رده بندی لیگ به هم خورد و با وجود اعلام برنامه هفته های 

آتی به نظر می رسد این موضوع حداقل تا پایان نیم فصل، جدول 

رده بندی را دستخوش تغییراتی کرده و یک بار دیگر بی نظمی در 

تعداد بازی ها و هفته های برگزاری به شکل عینی نمود پیدا کند. 

البته حساسیت کار زمانی به اوج می رسد که در این بین باید دیدار 

دربی بین تیم های استقلال و پرسپولیس نیز برگزار شود و همان طور 

که مسئولان سازمان لیگ از قبل به استقلالی ها اعلام کرده بودند 

بعد از دیدار شنبه پرسپولیس در فینال آسیا باید تعداد بازی های 

این تیم با آبی ها در عدد هفت برابر شود سپس این دو تیم از هفته 

هشتم لیگ برتر به مصاف هم بروند که بر همین اساس با بازگشت 

پرسپولیس از قطر به ازای دیدارهای عقب  افتاده این تیم که به صورت 

همزمان با رقابت های هفته های هشتم و نهم و چه بسا دهم برگزار 

می شـــود به صورت اتوماتیک در هر هفته دو دیدار لغو می شود تا 

به این ترتیب به خاطر تساوی تعداد بازی های سرخابی ها قبل از 

دربی، این بی نظمی ها بیشتر و بیشتر شود. البته نکته قابل توجه 

اینکه در برنامه اعلام شده از سوی سازمان لیگ تاریخ دیدار دربی 

مشخص نشده و به همین دلیل شایعاتی درباره تاریخ این بازی از 

جمله برگزاری آن در تعطیلات نیم فصل مطرح شده است. 

جدا از بحـــث برگزاری رقابت های لیگ موضـــوع دیگر برگزاری 

رقابت های جام حذفی اســـت که برخی گمانه زنی ها حکایت از 

برگزار نشـــدن این رقابت ها طی فصل جاری داشت که با توجه به 

این امر که قهرمان این رقابت ها نماینده مستقیم فوتبال ایران در 

لیگ قهرمانان آسیا به شمار می رود و شور و هیجان خاص را در بین 

طرفداران فوتبال کشورمان به وجود می آورد برگزاری این دیدارها نیز 

به طور حتم در دستور کار سازمان لیگ قرار خواهد داشت و ظاهرا 

مقرر شده از نیم فصل رقابت های جام حذفی نیز استارت بخورد. 

با همه این تفاسیر به جزء آنچه که در بالا تشریح کردیم برخی اتفاقات 

و حاشـــیه های روز فوتبال ایران مثل سرنوشت دیدار برگزار نشده 

پرسپولیس مقابل ذوب آهن که گفته می شود شاید با حکم کمیته 

انضباطی 3 بر صفر به سود سرخ پوشان شود و از سوی دیگر احتمال 

لغو دیدار استقلال مقابل همین حریف اصفهانی و همچنین تاریخ 

دقیق رقابت های لیگ قهرمانان آسیا و درنهایت صدور مجوز حرفه ای 

و نگرانی ها مبنی بر اینکه مجوز حرفه ای برای برخی تیم های ایرانی 

صادر نشود بهانه ای شد تا با رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ که 

مسئول کمیته صدور مجوز حرفه ای هم هست به صحبت بپردازیم. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با سهیل مهدی را در زیر می خوانید.

با توجه به اینکه در دی ماه امسال از روزهای فیفادی خبری 

نیست آیا برنامه لیگ با همین انسجام ادامه پیدا می کند. 

بله، همان  طور که گفتید به خاطر شـــیوع ویروس کرونا برخلاف 

سال های گذشته دی ماه امسال از فیفادی خبری نیست و به همین 

دلیل رقابت های لیگ ادامه پیدا کرده و برگزاری این مسابقات در 

دستور کار قرار دارد. 

برنامه های هفته های هشتم و نهم لیگ درحالی اعلام شد که 

طی آن برنامه دربی یعنی دیدار 2 تیم استقلال و پرسپولیس 

از هفته هشتم مشخص نشده و اعلام کرده اید زمان این دیدار 

متعاقبا اعلام می شود این درحالی است که برخی شایعات 

خبر از برگزاری این دیدار در نیم فصل می دهند این موضوع 

چقدر صحت دارد؟ 

خیر اینطور نیست و ما بلافاصله با مساوی شدن تعداد بازی های دو 

تیم این مسابقه را برگزار می کنیم درواقع در همین فاصله تا پایان 

نیم فصل اول همه دیدارهای عقب مانده را برگزار کرده و چیزی را به 

پایان نیم فصل موکول نمی کنیم و اینطور نخواهد بود که در پایان 

نیم فصل بازی عقب افتاده ای را در جدول شاهد باشیم. دیدار دربی 

هم به ترتیب خودش پیش خواهد رفت. 

پس با این تفاســـیر و طبق برنامه شـــما این دیدار همزمان با 

رقابت های هفته دهم یا یازدهم برگزار خواهد شد؟ 

ما سعی می کنیم در همان روزها این دیدار را برگزار کنیم تا بیشتر 

از این بازی دربی که حساسیت های خاص خودش را دارد به تعویق 

نیفتد . در هر صورت پرســـپولیس همزمان با هفته های هشتم و 

نهم و شاید دهم لیگ دیدارهای عقب افتاده خود مقابل نساجی، 

ذوب آهن و سپاهان را برگزار می کند تا با برابر شدن دیدارهایش با 

استقلال بتوانیم این بازی یعنی دربی را هم برنامه ریزی و برگزار کنیم. 

بـــرای برگزاری جام حذفی برنامـــه ندارید؟ این رقابت ها کی 

آغاز می شود؟ 

در ایـــن خصوص دو روز پیش نامه ای را برای هیات های فوتبالی 

سراسر کشور ارســـال کردیم تا نماینده های خود را برای برگزاری 

مرحله ابتدایی مسابقات معرفی کنند. ان شاءالله دو مرحله ابتدایی 

را با حضور این تیم ها در نیم فصل آغاز کرده تا مرحله ای که تیم های 

لیگ برتری در آن حضور پیدا می کنند در ادامه نیم فصل دوم آغاز 

شده و به پایان فصل وصل می شود. 

از دیدار پرســـپولیس و ذوب آهن چه خبر؟ شایعه ۳ بر صفر 

شدن این دیدار به سود سرخ پوشان صحت دارد؟ 

این موضوع فنی نیســـت و من بعید می دانم این اتفاق بیفتد اما 

مطمئنا پرونده این دیدار برای کمیته انضباطی ارسال شده و این 

کمیته تصمیم گیری خواهد کرد اما در هر صورت ذوب آهن برای 

بازی حاضر بود و از حضور در دیدار با پرسپولیس ممانعت به عمل 

نیاورد که بازی 3 بر صفر شود. به هر حال باید صبر کرد تا کمیته 

انضباطی باید رای بدهد. 

بازی استقلال و ذوب آهن هم برگزار می شود؟ 

بله، مشکلی نیست و تا این لحظه قرار بر این است که این مسابقه 

برگزار شود. 

از برنامه لیگ قهرمانان آسیا چه خبر؟ طبق اعلام کنفدراسیون 

آسیا گویا قرار است این رقابت ها به صورت متمرکز با حضور ۴۰ 

تیم در کشور قطر برگزار شود. 

فعلا که برنامه به این شـــکل است هرچند ما پیشنهاد داده بودیم 

طبق درخواســـت ایران مرحله گروهی این رقابت ها در نیم فصل 

رقابت های لیگ برتر و در اسفندماه برگزار شود. 

با این درخواست مخالفت شده است؟ 

خیر، اینطور نیست هنوز کنفدراسیون فوتبال آسیا جوابی در این 

خصوص به ما نداده است اما بعید نیست با این درخواست مخالفت 

شود، هرچند در برگزاری متمرکز مسابقات شکی نیست و قطر هم 

میزبان این رقابت ها خواهد بود. 

البتـــه انگار هر ۴۰ تیم به صـــورت همزمان کار خود را در 1۰ 

ورزشـــگاه آغاز می کنند و گویا قطری هـــا به این رقابت ها به 

چشـــم یک امتحان بزرگ برای برگزاری جام جهانی 2۰22 

نگاه خواهند کرد. 

بله، اگر این اتفاق بیفتد همین طور است که می گویید. 

موضوع صدور مجوز حرفه ای برای باشگاه ها از جمله دو تیم 

استقلال و پرسپولیس به کجا رسید آیا مشکلات و موانعی که 

بر سر این راه وجود داشت حل شده است؟ 

در هر صورت ما پیشنهاد خودمان را به کنفدراسیون فوتبال آسیا 

دادیم و آنها قرار اســـت آرای خود در این خصوص را به باشگاه ها 

اعلام کنند، بعید است مشـــکلی باشد هرچند در این خصوص 

همیشه یک نگرانی خاص وجود دارد چون به هر حال درخصوص 

باشگاه های ما از جمله همین دو تیم اتفاقاتی رخ می دهد که آدم 

باید همیشه نگران باشد.
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مهدی در گفت وگو با »فرهیختگان«: پرسپولیس بعد از انجام بازی های عقب افتاده به مصاف استقلال می رود

دیداردربیبهنیمفصلموکولنمیشود
بعید است پرسپولیس  -  ذوب آهن ۳ برصفر شود

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

کشـــتی اش را از 7 ســـالگی زیرنظـــر حمید 

رضازاده، علی اصغر نصیری و باقر محمدپور 

آغاز کرد و مصمم شـــدن در کشتی را مدیون 

همیـــن مربی هایش اســـت. آزادکار وزن 7۰ 

کیلو که در آینده بیشتر از او خواهید شنید، 

ســـال 2۰1۴ و در رده سنی نوجوانان مدال 

برنز مسابقات آسیایی تایلند و برنز مسابقات 

جهانـــی اســـلوواکی را در کارنامه اش دارد. 

او که در انتخابی تیم ملی امیدها در ســـال 

97 هم به عنوان نفر اول دســـتش بالا رفت، 

حالا با تمام وجود و با مشـــکلات ناشـــی از 

آمدن ویروس کرونا سخت تمرین می کند تا 

امروز همراه با آزادکاران دانشگاه آزاد اسلامی 

کاپ قهرمانی را روی ســـر ببرد. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با مجتبی عموزاد را در ادامه 

می خوانید. 

برای نیمه نهایی و فینال لیگ برتر آماده اید؟ 

بله، خداراشکر آسیب دیدگی نداریم و وضعیت تیم 

خیلی خوب است، همه  اعضای تیم آماده رقابت 

برای نیمه نهایی و فینال هستند و ان شاءالله برای 

برد مقابل ایران مال و بعد از آن فینال و قهرمانی 

تلاش می کنیم. 

سطح مسابقات و کشتی ها چطور است؟ 

امســـال به خاطر کرونا، تعطیلی باشگاه ها و 

کم بودن مســـابقات در دور رفت مشکلاتی 

داشـــت ولی زمان که گذشت کشتی گیران با 

تمرین به مسابقات رسیدند، سطح مسابقات 

 . شد بهتر 

داوری ها چطور بود؟ 

اشتباهاتی در داوری ها بود ولی خب اشتباهات 

داوری همه جا هســـت. البتـــه در دیدار تیم ما 

مقابل استقلال به عقیده من اشتباهات زیادی 

در حق دانشـــگاه انجام شـــد و به ضرر تیم ما 

تمام شد. 

تمرین های قبل و حین مســـابقات با توجه به 

شرایط قرنطینه و کرونا چطور بود؟ 

قبل از بستن قرارداد در لیگ برتر در خانه تمرین 

می کردیم و به خاطر کرونـــا تمرینات تخصصی 

کشتی و باشگاهی کمتر بود و بعد از شروع لیگ 

برتر به اردو آمدیم و اینجا مجوز تمرین داشتیم و 

خداراشکر تمرینات خیلی خوبی را با آقای رضایی، 

سرمربی تیم و کادرفنی پشت سر گذاشتیم و برای 

مسابقات آماده ایم. 

البته به خاطر نداشتن حریف تمرینی حتما 

کار سختی داشتید. 

بله، خیلی سخت بود، کشتی گیر باید روی تشک 

باشد و غیر از آن نمی شود تمرین کرد و نبود حریف 

تمرینی و دور شدن کشتی گیران از باشگاه برای 

تمام ورزشـــکاران این رشـــته و البته حتما سایر 

رشته های ورزشی سخت بوده است. 

تســـهیلات و امکانات دانشگاه آزاد برای تیم 

کشتی چطور بود؟ 

اولین سالی است که کنار تیم دانشگاه هستم و به 

نظرم تا حد زیادی عالی بود. درمجموع خوابگاه، 

هتل و رسیدگی خوب بود. 

وضعیـــت قراردادهای کشـــتی گیران چطور 

است؟ 

قراردادها تقریبا خوب اســـت و البته بستگی به 

کشـــتی گیر هم دارد، به عنوان مثال ملی پوشان 

کشتی قراردادهای بیشـــتری دارند، متوسط ها 

کمتر است. تقریبا خوب است. 

یعنـــی مبلغ قراردادت بـــا دخل و خرج یکی 

است؟ 

زندگـــی من از راه کشـــتی اســـت و فقط تمرین 

می کنم، واقعیتش این اســـت که به طور کلی با 

این قراردادها نمی شود زندگی کرد. گرانی هست، 

هزینه های کشتی هم زیاد است. 

پرداختی های دانشگاه چطور است؟ 

خوب است، بخش اول قرارداد پرداخت شده و قرار 

است بخش دوم آن تا قبل از مسابقات واریز شود. 

برنامه سال بعدی ات چیست؟ با تیم دانشگاه 

تمدید می کنی؟ 

اگر تیم دانشگاه بخواهد با من تمدید کنم، هستم 

و حتما با این تیم ادامه می دهم ولی اگر نخواهد 

باید به تیم های دیگر بروم. راستش کشتی خوب 

گرفتن اول به خودت و تلاشت بستگی دارد و بعد 

وجود یک مربی خوب می تواند تاثیر زیادی داشته 

باشد و تو را به اوج برساند که در تیم دانشگاه آقای 

رضایی که خودش از قهرمانان صاحب نام است، 

کمک بســـیاری به بچه های تیم کرده است. جا 

دارد همین جا از کادرفنی و مربیان و مســـئولان 

تیم دانشگاه آزاد اسلامی تشکر کنم. 

رویای تو در کشتی چیست؟ 

حالا که رده سنی امید را به پایان رسانده ام و برای 

حضور در تیم ملی بزرگســـالان تلاش می کنم، 

هدفم مدال جهانی و المپیک است که امیدوارم 

به آن برسم و از الان برای المپیک 2024 سخت 

تمرین می کنم. امیدوارم هرچه زودتر کرونا برود 

تا بتوانیم بیشتر کشـــتی بگیریم و در مسابقات 

شرکت کنیم. 

کشتی در خانواده شما یک میراث است؟ 

بله، رحمان عموزاد و دو برادر دیگرش که پسرعمو 

و پســـرخاله ام می شوند هم از کشتی گیران بنام 

هستند و می شود گفت میراث خانوادگی است. از 

دایی ام که رئیس کشتی خلیج شهر بود و چند ماه 

پیش بر اثر سکته قلبی به رحمت خدا رفت همیشه 

ممنونم، چراکه زحمت بسیار زیادی برای ما کشید 

و مدیونش هستم و از علی خندان، رئیس جدید 

کشتی خلیج شـــهر که به تازگی به جای دایی ام 

آمدند و دیگر اعضای کشتی شهرمان هم تشکر 

می کنم که حمایت کردند و امیدوارم باز هم برای 

خلیج شهر افتخارآفرینی کنم. 

فرهیختگان دانشـــگاه آزاد اسلامی این روزها در 

ورزش روزهای خوبی را ســـپری می کند و توانسته 

در رقابت های کشتی نتایج درخشانی را به دست 

بیاورد. تیم فرنگی این باشگاه موفق شد با کسب 

عنـــوان دومی در لیگ برتر جـــواز حضور در جام 

باشـــگاه های جهان کشتی فرنگی را هم به دست 

بیاورد و برای کسب عنوان در این رقابت ها تلاش 

خود را ادامه دهد. از سوی دیگر آزادکاران دانشگاه 

آزاد اســـلامی در مرحله گروهی پس از استقلال 

پرمهره، در رتبه دوم گـــروه قرار گرفته و به مرحله 

نیمه نهایی مســـابقات راه یابند و حالا امروز تلاش 

می کنند بعد از موفقیت کشـــتی گیران فرنگی، با 

درخش در تشـــک کشتی، افتخاری دیگر را برای 

باشگاه دانشـــگاه آزاد اسلامی به ارمغان بیاورند. 

امروز قرار است مرحله نیمه نهایی، رده بندی و فینال 

لیگ برتر کشتی آزاد در خانه کشتی شهید ابراهیم 

هادی برگزار شـــود و تیم دانشگاه آزاد اسلامی در 

یک جدال سنگین باید در برابر تیم پرمهره و متمول 

بازار بزرگ ایـــران صف آرایی کند. در دیگر دیدار 

مرحله نیمه نهایی استقلال تهران که این تیم هم 

با ســـرمایه گذاری کلان موفق شده کشتی گیران 

صاحب نـــام را به خدمت بگیـــرد، باید با تیم دوم 

گروه مقابل رقابت کند. هیات کشـــتی قائمشهر 

که بعد از بازار بزرگ ایران موفق شـــد به عنوان تیم 

دوم بـــه جدال نیمه نهایـــی گام بگذارد امروز کار 

سنگینی برابر اســـتقلال پرمهره خواهد داشت. 

دیدار رده بندی و فینال این بازی ها به ترتیب ساعت 

:30 ۱5 و ۱7 برگـــزار می شـــود تا چهره تیم های 

صاحب سکو مشخص شود. 

زند: می خواهیـــم نقش مهمی در 
آینده کشتی داشته باشیم

علیرضا زند، سرپرست تیم کشتی آزاد دانشگاه آزاد 

درخصوص مسابقات امروز به »فرهیختگان« گفت: 

»ما از روز جمعه گذشته اردوی خود را آغاز کردیم 

تا برای حضور در رقابت های نهایی لیگ برتر آماده 

باشیم. پیش از آغاز این اردو از تمامی کشتی گیران 

و عوامل تســـت کرونا به عمل آمد تا آنها با خیالی 

راحت پا به اردو بگذارند. روزی که تصمیم بر این شد 

که کار تیمداری در کشتی آزاد را انجام دهیم با آقای 

علیرضا رضایی سرمربی محترم تیم که از قهرمانان 

کشتی هم بودند تصمیم گرفتیم که از نفرات جوان 

بهره ببریم و رحمـــان عموزاد که در رده نوجوانان 

کشتی می گرفت جزء اولین نفراتی بود که به جمع 

خودمان اضافه کردیم و در آن زمان حتی تیم های 

مازندرانی که برای شان احترام خاصی قائل هستم 

نیز توجه ای به این کشتی گیر نوجوان نداشتند. 

او اگر کمی باتجربه تر بود در انتخابی تیم ملی هم 

می توانســـت موفق شود. در کنار این کشتی گیر 

مقصـــودی و فیروزپور را هم نباید فراموش کنیم و 

قطعا در آینده از این جوانان بیشـــتر می شنویم.« 

زنـــد در خاتمه اضافه کـــرد: »در مرحله گروهی 

کشـــتی گرفتن فیروزپور را دیدم به آینده امیدوار 

شدم. واقعا الفبای کشتی را به خوبی می شناسد 

و همین موضوع بـــه او در آینده کمک زیادی در 

کشتی می کند. اینها برای ما ارزشمند است چراکه 

دانشگاه آزاد برای یک سال پای به عرصه کشتی 

نگذاشته و می خواهیم نقش تعیین کننده ای در 

آینده کشتی کشور داشته باشیم.« 

م  جـــا  : لیـــگ ن  زما ســـا رئیـــس 
باشـــگاه های جهـــان دســـتاورد 

سیاسی و اقتصادی دارد
یکـــی از نفرتی کـــه این روزها تـــلاش می کند 

تا لیگ کشـــتی با بهترین شـــکل برگزار شـــود 

نصیرزاده، رئیس ســـازمان لیگ کشتی است. او 

درخصوص رقابت های جام باشگاه های جهان به 

»فرهیختگان« گفت: »قبل از شیوع کرونا تصمیم 

داشتیم این بازی ها را در سنندج یا ارومیه برگزار 

کنیـــم و تا این لحظه نیز تمامی مراحلی که برای 

برگزاری این بازی ها باید از سوی ما انجام می شد 

عملی شده و امیدوار هستیم که این بازی ها برگزار 

شـــود چراکه در این شرایط برگزاری این بازی ها 

برای ما هم دستاورد سیاسی خواهد داشت و هم 

اقتصـــادی. هرچند فعلا تمرکزمان روی برگزاری 

لیگ داخلی مان اســـت و بعد از آن تمامی موارد 

را بعد از نهایی شـــدن اعلام می کنیم.« او ادامه 

داد: »وقتی سوت مسابقات لیگ خورد قهرمانان 

ما خوشحال بودند چون می توانستند خودشان را 

برای رقابت های المپیک آمده کنند. یک ورزشکار 

کشـــتی تا زمانی که مسابقه ندهد و روی تشک 

نرود نمی تواند به ســـطح خوبی از آمادگی برسد. 

شما دور رفت بازی ها را دیدید که چندان کیفیت 

بالایی نداشـــت اما دور برگشت خودشان را پیدا 

کرده و توانســـتند سطح مســـابقات را بالا ببرند. 

حالا هم قرار اســـت بلافصله بعـــد از پایان لیگ 

نفرات شاخص توســـط سرمربی محترم تیم ملی 

به اردو فراخوانده شـــوند تا بتوانیم قهرمانان مان 

را برای المپیک آماده کنیم و رقابت های آسیایی 

و انتخابی المپیک حضور پیدا کنیم.« 

علی نژاد: دانشـــگاه آزاد به ورزش 
کشور رونق بخشیده است

مهدی علی نژاد، معاونت ورزش قهرمانی و حرفه ای 

وزارت ورزش یکـــی از نفرات حاضر در ســـالن محل 

برگزاری دیدارهای کشتی بود. او در پاسخ به خبرنگار 

»فرهیختگان« درخصوص حضور دانشگاه آزاد اسلامی 

در رقابت های مختلف ورزشی کشور گفت: »دانشگاه 

آزاد اسلامی یکی از باشگاه های ریشه دار ورزش کشور 

به شمار می رود که توانســـته با حضور در لیگ های 

مختلف رونق خاصی به این مســـابقات ببخشد. این 

باشـــگاه حضوری پرفروغ در لیگ کشـــتی فرنگی و 

آزاد کشـــور داشته و آن طور که من اطلاع دارم در ۱9 

ورزش تیمداری می کند.« او ادامه داد: »وقتی که یک 

مجموعه دانشگاهی قدم به عرصه ورزش می گذارد و از 

ورزش حمایت می کند برای ما جای تشکر و قدردانی 

دارد. به ویژه باید از دکتر طهرانچی، ریاســـت محترم 

دانشگاه آزاد اسلامی تشکر ویژه ای داشته باشم که 

فردی ورزشی و علاقه مند در حوزه ورزش هستند و قطعا 

این باشـــگاه مورد حمایت وزارت ورزش و جوانان قرار 

دارد.« علی نژاد در خاتمه خاطرنشان کرد: »توافقاتی 

درحال انجام است تا در آینده ای نزدیک ورزش کشور 

بتواند از امکانات سخت افزاری خوبی که دانشگاه آزاد 

اسلامی در اختیار دارد استفاده کند ضمن اینکه جای 

تقدیر و تشکر دارد که این باشگاه اقدام به جوانگرایی 

کرده است چراکه ورزش متعلق به جوانان است و این 

اقدام دانشگاه آزاد اسلامی بسیار پسندیده است.« 

جمشیدی: کاری به قدرت 
رقیب مان نداریم

حمیدرضا جمشیدی یکی از مربی های تیم کشتی 

دانشـــگاه آزاد اسلامی درخصوص دیدار امروز این 

تیم در برابر بازار بزرگ ایران به »فرهیختگان« گفت: 

»حریف ما تیم قدرتمندی اســـت که تمام مدعیان 

اصلی را جذب کرده اما کشتی گیران ما از لحاظ فنی 

به مراتب بالاتر از نام هایی هستند که در کشتی آزاد 

حضور دارند. امیدوارم که بچه ها کشتی خودشان 

را بگیرند و کاری به اســـم ها نداشته باشند و در این 

صورت می توانیم به حضور در فینال امیدوار باشیم.« 

او ادامـــه داد: »همه نفرات مـــان را در اختیار داریم 

فقـــط امیرطاهری که کرونا گرفته بـــود تازه از این 

ویروس خلاص شده و همچنین در 2 وزن دیگر نیز 

با مصدومیت کشتی گیران مواجه بودیم که آنها هم 

توانسته اند این مصدومیت را پشت سر بگذارند اما 

آنها را تحت نظر گرفتیم و اگر توانسته باشند به شرایط 

ایده آل برسند از آنها استفاده می کنیم.« 

ورزشدانشگاه

مجتبی عموزاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: حضور در المپیک بعدی رویای من است

برایرسیدنبهفینالمیجنگیم
بعد از درخشش فرنگی کاران در لیگ برتر نوبت به آزادکاران رسید

دانشگاهآزادبهدنبالدومینسکو

نسیمشیرازی
روزنامهنگار


